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Актуальность работы обусловлена необходимостью анализа и осмысления инсти-

тута профессионального судебного представительства в свете реализации права юри-

дических лиц на судебную защиту. Результаты работы представлены в виде тезисов об 

ограничении действующим арбитражным процессуальным законодательством права 

корпорации на участие в судебных делах в аспекте принципов цивилистического 

процессуального права. Авторы приходят к выводу о необходимости более гибкого 

правового регулирования института судебного представительства в целях обеспечения 

гарантий доступа юридических лиц к правосудию. 
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The relevance of the work is due to the need to analyze and comprehend the institution of 

professional judicial representation in the light of the implementation of the right of legal entities to 

judicial protection. The results of the work are presented in the form of theses on the restriction by the 

current arbitration procedural legislation of the corporation’s right to participate in court cases in the 

aspect of the principles of civil procedural law. The authors come to the conclusion about the need for 

more flexible legal regulation of the institution of judicial representation in order to ensure guarantees 

of access of legal entities to justice.
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